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                                  P R O T O K Ó Ł   Nr  XI/7/2011 
 
 
 
z  nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Skalbmierzu odbytej w dniu   
25 listopada 2011  r  w  Urzędzie  Miasta i Gminy w Skalbmierzu  przy  
ul. Kościuszki  1,   pod przewodnictwem Przewodniczącego Rady Miejskiej 
Pana Śliwa Jan 
 
 
 
Sesję rozpoczęto o godzinie  11,00  a zakończono o godzinie  11,20 
 
                                                     Stan radnych  15 osób                                                                     
                                                     Obecnych  12  radnych 
 
Nieobecni radni:  Jakubas Marian, Wiertek Włodzimierz, Kotyza Tadeusz 

 
 
 
W sesji udział wzięli radni Rady Miejskiej według listy obecności,  Burmistrz 
Miasta i Gminy Michał Markiewicz,  Skarbnik Gminy Barbara Basiak 
 
 
           Przewodniczący Rady Pan  Śliwa Jan otwiera  sesję Rady Miejskiej, wita 
radnych oraz pozostałe uczestniczące osoby. 
Stwierdza, że w sesji bierze udział 12 radnych , sesja jest uprawniona do 
podejmowania prawomocnych uchwał. 
 
 
 
             Ad 2.  Przewodniczący Rady Pan  Śliwa Jan proponuje następujący 
porządek obrad: 
 
 
 
       1/ Otwarcie sesji 
       2/ Przyjęcie porządku obrad 
       3/ Rozpatrzenie  projektu uchwały: 
 
            -  w sprawie  zmian w budżecie miasta i gminy Skalbmierz w 2011 roku 
           
            4/ Zakończenie obrad sesji 
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  Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad  
   
             W głosowaniu:  za  -  12,   przeciw  -  0,   wstrzymał się  -  0 
   
  Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie 
                   
                Ad  3.   Rozpatrzenie projektu uchwały 
 
     -   w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy Skalbmierz w 2011 roku 
 
 Przewodniczący Rady   zapoznał z projektem uchwały a następnie prosił  
P. Skarbnik  o omówienie  projektu uchwały 
 
Barbara Basiak skarbnik    zachodzi pilna potrzeba podjęcia uchwały ponieważ 
oświata nie ma planów w poszczególnych paragrafach w dziale 801  i należy je 
zwiększyć. Opracowując projekt budżetu na 2011 rok obcinano wszystkie 
pozycje działów i rozdziałów aby równoważyć stronę dochodową i wydatkową 
W tym roku wpłynęły środki na dochody ze zwrotu środków do zadania  
„rewitalizacja rynku” i do zadania „rozbudowa bazy rekreacyjno-sportowej” 
W załączniku nr 1  dokonano zwiększenia o kwotę 5500 zł  są to wpłaty dzieci 
przedszkolnych z dłuższego pobytu,  kwotę 297 903 zł z tytułu zwrotu do 
zadania rewitalizacji rynku,  kwotę 14 877 są to wpływy z wpłat na ochronę 
środowiska, oraz kwotę 180 430 zwrot środków do zadania rozbudowa bazy 
rekreacyjno-sportowej łącznie 498 710   i o tę kwotę zwiększono stronę 
wydatkową 
W załączniku nr 2  zwiększono wydatki na wynagrodzenia i pochodne w 
oświacie, dokonano zwiększenia przy stacji diagnostycznej na wynagrodzenia i 
pochodne, dokonano zwiększenia na ekwiwalent dla strażaków, na odsetki od 
kredytów, na dopłatę do domu opieki społecznej, przy oświacie do stypendium,  
po stronie dochodów na ochronę środowiska, do energii elektrycznej oraz na 
wynagrodzenia dla pracowników gospodarczych, które były zaniżane, nie było 
środków aby kupić koparkę i utworzyliśmy par. 606 zakupy aby zakupić 
koparkę 
W załączniku  nr 3  dokonano przeniesień pomiędzy działami  kwotę 25 000 zł, 
są to zmiany wewnętrzne w oświacie 
 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały 
 
     W głosowaniu:   za  -  12,  przeciw  -  0,  wstrzymał się  -  0 
 



3 
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
   
            Ad    4.  Zakończenie obrad sesji 
 
 
 
Po wyczerpaniu tematów Przewodniczący Rady zamyka sesję Rady Miejskiej. 
 
 
 
Prot. W.Konderak                                 Przewodniczący Rady Miejskiej: J.Śliwa 


